
 
 

 

Minnesanteckningar 2024-05-06 

Samrådsmöte 

Samiska samrådsgruppen 

Närvarande: Stanley Almqvist (Vualtjere saemien siebrie), Margareta Svensson 

(Vualtjere saemien siebrie), Ulrika Svensson-Näslund (Faepmie Saavreme Siebrie), 

Åsa Baer (Vilhelmina södra sameby), Karl-Johan Ottosson, Laila Daerga och Malin 

Blind 

1. Besök av Jenny Örnberg, socialchef.  

Jenny informerar om verksamheten, både i stort och det som görs med samisk 

inriktning samt det som planeras för framgent.  

2. Vad sker och vad har skett i Vualtjeren saemien reereme tjielte/Vilhelmina 

samiska förvaltningskommun 
 

- Konsultationsordning – Arbetet med en strategi för konsultationsordningen har 

tagit tid men nu finns ett färdigt förslag. Genomgång av Vilhelmina kommuns 

förslag till konsultationsordning. Den kommer nu att skickas ut till samebyar 

och sameföreningar för samråd innan den tas till kommunfullmäktige för 

beslut. 

 

- Renmarksutredningen - Vilhelmina kommun är remissinstans, hur hanteras 

frågan? Remissen är politisk och har gått ut till de olika partierna för att förslag 

till svar ska tas fram. Funderingar i samrådsgruppen vem som för ”vår” talan? 

 

- JullaMajja – Vi har möte med biblioteket och JullaMajja idag, 6/5, för att 

planera tur för en tur i juni, veckan efter midsommar. Därefter kommer 

biblioteksbussen på besök under samiska språkveckan i höst. 

 

- Handlingsplan – Handlingsplanen för samiskt förvaltningsområde ska 

revideras under 2024. Så fort det finns ett utkast kommer det att skickas ut till 

samrådsgruppen. 

 

- Vi är inbjudna för att informera om Lagen om nationella minoriteter och 

minoritetsspråk och arbetet i Vilhelmina samiska förvaltningskommun på 

kommunfullmäktige den 13 maj.  

 

- Äldre/serviceboendena i Saadteskenjuana och Gäjka har bjudit in oss för att 

informera om samisk kultur och Lagen om nationella minoriteter och 

minoritetsspråk nu i maj.  LSS har preliminärt bokat in oss till deras APT i 

höst. 

 



 
- Måltidspolicy – Kommunen arbetar med en ny måltidspolicy. Vi skrev ett 

förslag till tillägg (om samisk mat och kultur). Vet ej hur det gick med det. Det 

kommer eventuellt att behandlas kommande kommunfullmäktige. 

 

- Praedtieh – Vi har haft digitalt möte och belsutat att jobba med bla ett 

gemensamt yrkande för ökat statsbidrag, logga samt utbildningsmaterial. 

 

- Vi fick en ansökan från Midninght Light Festival på 10 000 kr, för 

arrangerandet av sommarens festival. De planerar att boka en samisk artist 

både för uppträdande men också för att anordna en workshop för ungdomar. 

Ansökan skickades ut till samrådsgruppen och därefter belsutades att bidra 

med 2 000 kr. 

 

3. Seniorresa 

Åsele och Östersund planerar för årets seniorresa. Förslag på resmål Östersund och 

FrösöPark 3-5 juni. Kostnad ca 3 000 kr plus moms för boende och mat. Resa samt ev 

aktiviteter tillkommer. Inget program finns klart ännu. Samrådsgruppen beslutar att vi 

inte ska delta i resan i år. Förslag är att anordna någon senioraktivitet på hemmaplan 

under augusti månad.  

4. Ansökan från Faepmie saemien siebrie  

Samrådsgruppen beslutar att bevilja ansökan med 5 000 kr.  

5. Övriga frågor 

Då det har varit få deltagande på samråden nu på slutet kommer vi fram till att 

föreningarna och samebyarna ska se till att det finns suppleanter som kallas in till 

samråden då ordinarie har förhinder att delta. 

6. Nästa möte 

Måndag 30/9 kl.15-17  

 

 

 

/ Malin Blind 


